

WRT-340中央空调温控器

产品名称	WRT-340中央空调温控器
公司名称	武汉韦纳机电设备有限公司
价格	2.00/台
规格参数	品牌:香港韦纳 型号:WRT-340 控制模式:智能温度控制调节器
公司地址	武汉市东西湖区慈惠农场余氏墩
联系电话	13808415606 13808416962

产品详情

品牌	香港韦纳	型号	WRT-340
控制模式	智能温度控制调节器	温度范围	0-40 ()
精度等级	±1	测温误差	±1 ()
开孔尺寸	0.1 (mm)	安装型式	标准86底盒安装
输出信号	230VAC 3A (mA)	工作电压	230VAC (V)
外形尺寸	86*86 (mm)		

wrt-340中央空调温控器wrt-340中央空调温控器

wrt-340中央空调温控器

本公司是香港韦纳有限公司在内地的分支机构，专门经营韦纳系列楼宇自控产品。2003年3月，在内地市场，独家推广风机盘管末端的小型king ' s系列电动球阀。因口径大，不堵渣，故障率低，安装方便，使用寿命长，节能效果明显等优势，深受客户青睐。随着公司的不断发展和技术改进，公司产品从第一代，到今天的第三代（韦纳系列），不仅完全取代了常用的截至阀和区域阀，而且在king ' s的第一代和第二代产品基础上，有了更新更大的突破。韦纳单稳态电动球阀和彩色银质轻触式系列液晶温控器，银质彩色轻触式系列液晶温控器，大大提高了使用寿命。先后获国家专利和欧洲ce认证。产品已出口东南亚、台湾等地区。

现在我公司又新推出微型电动调节球阀（dn20/25），等百分特性，kvs=0.63-15,可根据客户实际要求制作。

我们的主要产品有单/双稳态电动球阀、控制球阀、彩色液晶温控器、控制球阀、比例积分调节阀、动态

流量电动调节阀、电动蝶阀、压差旁通比例积分控制器、机械膜盒式温控器等。

本公司还代理美国bary、德国a-t工业用阀，应用于电站、化工、工厂等场所。

欢迎广大朋友来电洽谈电话：027-51519359梁先生

weiner co., ltd. the company is the hong kong branch in the mainland, specialized in series of building automation products weiner. march 2003, in the mainland market, the exclusive fan coil end of the promotion of small king's series of electric valve. for path, it is not blocking residue, low failure rate, easy installation, long life, energy-saving effect and other advantages, favored by customers. with the continuous development and technology improvement, product from the first generation to today's third generation (weiner series), not only to completely replace the common area at the valve and the valve, but also in the king's the first and second generation products basis, with updates more breakthroughs. weiner one-shot electric ball and silver color touch-series lcd temperature control, silver color touch-series lcd temperature control, greatly improving the service life. has won the national patent and european ce certification. products have been exported to southeast asia, taiwan and other regions.now my company's new micro-electric control valve (dn20/25), such as percentage of properties, kvs = 0.63-15, can be produced according to customers requirements.our main products are single / bistable electric ball valves, control valve, color lcd thermostat, control valve, proportional integral control valve, the dynamic flow of electric control valve, electric butterfly valve, pressure bypass proportional integral control , mechanical thermostat bellows and so on.the company also acting u.s. bary, germany, at industrial valves, used in power plants, chemical factories and other places.welcome friends call to discuss lang tel :027 -51519359

武汉韦纳机电设备有限公司梁黎明先生 (经理)

地址：中国湖北武汉市解放大道金叶国际solo大厦a区1012室邮编：传真：86 27 83733019移动电话：13808416962电话：86 27 51519359

网址：<http://www.winner-hvac.com> <http://jealy79.cn.alibaba.com>

wrt-340中央空调温控器